
Uitgewerkt voorstel van de leden Kröger (GL), Laçin (SP) en Van Brenk (50PLUS) voor het houden 
van een rondetafelgesprek en een hoorzitting naar aanleiding van de berichtgeving over granuliet  
 
De leden Kröger (GL), Laçin (SP) en Van Brenk (50PLUS) zijn geschrokken van de berichtgeving van 
Zembla en de Volkskrant over het verondiepen van plassen met granuliet in de uiterwaarden van de 
Maas bij Alphen. Deze leden stellen voor om op korte termijn een rondetafelgesprek en hoorzitting 
te houden over de aard en impact van granuliet en de regelgeving en het proces respectievelijk over 
de specifieke kwestie van de Maasplassen. Beide activiteiten kunnen plaatsvinden op dezelfde dag: 
maandag 9 maart. 
 
Scope rondetafelgesprek 
De scope van het rondetafelgesprek is tweeledig.  
De commissie wil in het eerste blok van het rondetafelgesprek het inzicht vergroten in de aard en de 
impact van granuliet: is dit grond of een bouwstof? Welk effect heeft het storten van granuliet op de 
biodiversiteit, bodemleven, drinkwaterbronnen en de leefomgeving?  
In het ten tweede blok wil de commissie weten of de huidige regelgeving voldoet. Voldoet de huidige 
beoordelingsrichtlijn en biedt deze, bijvoorbeeld met betrekking tot korrelgrootte en organische 
stofgehalte, een duidelijk kader voor vergunningverlenende en handhavende instanties? Ook het 
proces van besluitvorming, certificering en vergunningverlening is daarbij van bijzonder belang. 
Welke belangenafwegingen vinden plaats en is het oordeel van deskundigen hierin voldoende 
geborgd? 
 
Scope hoorzitting 
De commissie wil zich tevens verdiepen in de specifieke omstandigheden die ertoe hebben geleid dat 
Maasplassen zijn verondiept met granuliet. Om die reden worden ook betrokkenen uitgenodigd om 
in individuele blokken een toelichting te geven op de situatie. Wat heeft het overschot aan granuliet 
veroorzaakt en wat gebeurde er voorheen met het granuliet? Zijn er andere nuttige toepassingen 
voor het verwerken van granuliet dan storten? Wat zouden de gevolgen zijn geweest indien de 
melding voor het toepassen van granuliet in diepe plassen was geweigerd? 
 
Verzoek om informatie van de ministers IenW en MenW 
Tot slot stellen de initiatiefnemers voor om de minister te verzoeken in de brief, die reeds in de 
regeling van werkzaamheden van 6 februari jl. is gevraagd aan de ministers van Infrastructuur en 
Waterstaat en Milieu en Wonen, de volgende punten op te nemen: 

 Een feitenrelaas/tijdlijn met betrekking tot de certificering en vergunningverlening ten 
behoeve van granuliet in Maasplassen; 

 De rol van het ministerie in dezen; 

 De Meldingen Besluit bodemkwaliteit (Bbk) met de aanvraag voor het storten van granuliet 
in de uiterwaarden van de Maas bij Alphen, inclusief achterliggende informatie en de 
beoordeling door het bevoegd gezag van de Meldingen; 

 Informatie en document(en) waaruit blijkt dat in 2009 en juni 2019 besloten is dat granuliet 
beschouwd kan worden als grond en het besluitvormingstraject hieromtrent. 


